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Urzędnicy odpowiadali na pytania społeczników, ale tłumaczyć się powinni samorządowcy (Fot. Włodzimierz Szczepański)

Zamiast na grzyby w sobotni (26.10.) ranek wybrali się Resursy, aby rozmawiać, jak
skutecznie działać. Trwa I Żyrardowskie Forum Inicjatyw Społecznych.

Nie jest tylko miło. Są konkrety. Dostało się radnym i członkom najwyższych władz miasta, którzy nie
pojawili się na forum. Dziś była okazja, aby wyjaśnili m.in. jak dzielone są środki na działalność. To
nie jedyna uwaga pod adresem miasta. Radni stracili też okazję poznać osoby, które chcą działać na
rzecz społeczności. Na sali jest jedynie radny Jerzy Naziębło. Więcej o tym w czwartek (31.10.) na
łamach „Głosu Żyrardowa i Okolicy”.

Obecny na początku forum prezydent Lucjan Chrzanowski zaskoczony, miło, był licznym przybyciem
społeczniczki i społeczników.

– To świadczy, że i pod tym względem Żyrardów się zmienia – skomentował prezydent i dodał, że
różnie w poprzednich latach było z wykorzystaniem ich potencjału. Teraz magistrat zmienia
kierunek.



Forum wciąż trwa to okazja do wymiany doświadczeń. Zaproszeni eksperci przybliżą jak skutecznej
działać.

– Przystąpić do nas. Zrzeszać się – podpowiedział Jakub Kamiński jeden z głównych organizatorów
spotkania, czyli Żyrardowska Federacja Organizacji Społecznych "Działa.My" .
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